
 
 

Zapisnik Zbora gospodarjev 
 
 
Zbor gospodarjev je potekal 3.2.2018 v dvorani Urška Gospodarskega razstavišča v Ljubljani s 
pričetkom ob 13.30. 

 

Ad. 1 

Pred Zborom gospodarjev je od 9.00 do 12.30 potekala 7. konferenca planinskega gospodarstva. 

Evidentiranje prisotnosti je potekalo od 13.00 dalje.  

 
Ad. 2 
Zbor je otvoril dosedanji načelnik gospodarske komisije Janko Rabič in v uvodu posebej pozdravil 
predsednika PZS, Bojana Rotovnika. 
 
Za organe zbora je predlagal: 
Predsednik delovnega predsedstva: Ivan Likar - PD Križe. 
Člana delovnega predsedstva: Marjan Zupan - PD Kum Trbovlje; Miran Cokan - PD Grmada Celje. 
Verifikacijsko-volilna komisija: Marjeta Bricl - PD Kum Trbovlje; Brane Markovič - PD Železničar 
Ljubljana; Anton Progar - PD Krka Novo mesto. 
Zapisnikar: Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS. 
Overovatelj zapisnika: Roman Novak - PD Vrhnika; Roman Resnik - PD Kamnik. 
 
Na predlog organov in bilo pripomb. 
 
Sklep 1-2018: Zbor gospodarjev potrjuje predlagane organe za izvedbo Zbora gospodarjev 2018 v 
predlagani sestavi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 3 
Predsednik delovnega predsedstva (predsednik DP) Ivan Likar, je podal predlog dnevnega reda. 
DNEVNI RED ZBORA GOSPODARJEV: 

1. Evidentiranje prisotnosti  
2. Izvolitev organov zbora  
3. Pregled in potrditev dnevnega reda 
4. Pozdrav gostov 
5. Poročilo verifikacijske komisije 
6. Pregled sklepov Zbora gospodarjev 2017 
7. Poročilo o delu GK za leto 2017 
8. Predstavitev programa dela in finančnega načrta GK za leto 2018 
9. Predstavitev okvirnega programa dela GK za leto 2019 
10. Volitve v organe gospodarske komisije za obdobje 2018-2020 
11. Razno 

 
Sklep 2-2018: Zbor gospodarjev potrjuje dnevni red Zbora gospodarjev 2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 



 
Ad. 4 
DP je povabil predsednika PZS k pozdravnim besedam. 
Bojan Rotovnik je že pri Konferenci planinskega gospodarstva nagovoril prisotne, tokrat pa jih še 
enkrat pozdravil z mislijo, da se zahvaljuje za njihovo delo, naj bodo še naprej motivirani za svoje 
delo, kljub bremeni z državni birokracijo in dodal, da v kolikor bodo tekom zbora vprašanja zanj, jih 
bo poskušal po svojih močeh odgovoriti.  
 
Ad. 5 
Poročilo verifikacijske komisije je podala njena predsednica Marjeta Bricl, PD Kum Trbovlje.  
Verifikacijska komisija je na osnovi oddanih pooblastil delegatov, predstavnikov odsekov za 
gospodarstvo društev s planinskimi kočami, ob 14.10 ugotovila, da je od skupno 86 glasov za 
odločanje na današnjem zasedanju navzočih 37 glasov ali 43 %, kar pomeni, da je navzočih več kot 
ena tretjina glasov in je zbor sklepčen. Odločitev bo sprejeta, če zanjo glasuje več kot polovica 
navzočih glasov, oz. najmanj 19. Zbor bo sklepčen, dokler bo na njem prisotnih vsaj 29 glasov za 
odločanje. Odločitev je sprejeta, da zanjo glasuje več kot polovica navzočih glasov oz. najmanj 19.  
 
Ad. 6 
Pregled sklepov Zbora gospodarjev 2017 je podal načelnik GK Janko Rabič. Sklepi so se nanašali na 
redno delo komisije, kot dodaten pa je bil sprejet sklep vezan na spremembe Pravilnika o planinskih 
kočah, bivakih in planinskih učnih središčih. Na pregled ni bilo podanih komentarjev.  
 
Ad. 7 
Poročilo o delu GK 2017 je podal Janko Rabič in sicer je predstavil najpomembnejše aktivnosti, saj je 
bilo poročilo vključeno kot gradivo za zbor gospodarjev. V uvodu je zaobjel delo celotnega štiriletnega 
dela GK, ki se je sestala 15 krat in je poskušala reševati probleme na področju planinskih koč, a vedno 
sama GK ni bila kos vsem problemom in je sodelovala s predsedstvom in UO PZS. Kot načelnik je 
zadovoljen z opravljenim delom. Zahvalil se je za sodelovanje članom IO GK, vodstvu PZS na čelu s 
predsednikom PZS Bojanom Rotovnikom, članom UO PZS, podpredsedniku PZS, zadolženemu za 
gospodarstvo, Miru Erženu, strokovnemu sodelavcu Dušanu Prašnikar. Izpostavil je delo Svetovalne 
pisarne z vodjem Dragom Dretnikom, mednarodno sodelovanje v okviru CAA komisije za koče in poti, 
certifikate za okolju in družinam prijazne planinske koče, sodelovanje v številnih projektih z 
namenom pomoči društvom, usposabljanje oskrbnikov planinskih koč. 
 
Finančno poročilo o delu GK v letu 2017 je podal strokovni sodelavec Dušan Prašnikar. Gradivo je 
bilo poslano predhodno, zato je pri predstavitvi podal glavne značilnosti finančnega poročila. 
Predstavljeno je delno poročilo, končno poročilo pa potrjuje upravni odbor PZS. Odhodkov v letu 
2017 je bilo 22.376 €, prihodkov pa 21.022 €, s čimer je komisija zaključila leto z minusom v vrednosti 
1.354 €. 
 
Sklep 3-2018: Zbor gospodarjev potrjuje poročilo o delu GK za leto 2017 in se je seznanil z okvirnim 
finančnim poročilom GK za leto 2017. 
 
Ad. 8 in 9 
Predsednik DS je predlagal, da se točki 8 in 9 združita in tudi skupaj obravnava. 
Program dela GK za leto 2018 in okvirni program dela GK za leto 2019 je podal strokovni sodelavec. 
Osnovni program dela ostaja enak programom dela v prejšnjih letih. Kot novost je izpostavil, da je v 
načrtu usposabljanje za gospodarje planinskih koč. Želja je tudi, da se v okviru Svetovalne pisarne 
razširi področje svetovanja razširi za arhitekturno in gradbeno področje. 



 
Finančni načrt za delo GK v letu 2018 je podoben kot je bil v letu 2017, ker tudi ni pričakovanih 
sprememb pri prihodkih. 
Predsednik DS je pozval navzoče k razpravi in predlogom.  
 
Jože Stanovnik, PD Škofja Loka je v imenu MDO Gorenjske podal predloge za dopolnitev programa 
dela GK. Planinska organizacija ima velik potencial za turistično gospodarstvo Slovenije. Kljub temu 
ostaja organizacija pri upravljanju s kočami samorastniška z ogromno prostovoljnega dela. Tam pa 
kjer ni tega prizadevanja, gredo koče v najem in so koče posledično slabše vzdrževane. Stanje in 
finančna kondicija planinskih koč se vse bolj slabša. Potrebno je izvesti temeljito analizo dejanskega 
stanja in strokovno oceno vsakega objekta posebej. Slediti mora močno sodelovanje društev in zveze 
za pridobitev sredstev za vlaganja v planinske koče. Močneje je potrebno spremljati vse možne 
razpise in vzpostaviti koordinacijo, ki bi združevala zainteresirane za posamezne projekte, da se 
pripravi kvalitetne prijave na razpise. Aktivnosti za upravljanje nepremičnin PZS ni nikjer vključenih v 
program dela PZS, kar je pomembna tema v prihodnosti.   
Predlagal je dopolnitev programa dela z naslednjimi aktivnostmi: 
- Izdelava analize stanja in ocena potrebnih vlaganj za vzdrževanje, obnovo, adaptacijo in opremo v 
planinske objekte po kategorijah I, II, III. 
- Sprotno sledenje vseh razpisov za pridobitev sredstev za vlaganje v planinsko gospodarstvo in 
tekoče obveščanje PD potencialnim vlagateljev. 
- Analiza stanja nepremičnin v lasti PZS, s predlogom za učinkovito gospodarjenje z njimi. 
Prisotni so se strinjali, da se predstavljen predlog MDO Gorenjske vključi v program dela GK 2018. 
 
Sklep 4-2018: Zbor gospodarjev potrjuje program dela in finančni načrt gospodarske komisije za 
leto 2018 ter okvirni program dela za leto 2019 v predlagani obliki in s predstavljeno dopolnitvijo. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad. 10 
Predsednik DP je predlagal, da Volitve v organe gospodarske komisije za obdobje 2018-2020 
potekajo tajno, glede na to, da je kandidatov za člane izvršnega odbora več, kot je mest. 
Prijavljeni kandidati za načelnika GK in člane IO GK so se na kratko predstavili.  
Kandidat za načelnika GK je zgolj eden, Valentin Rezar – PD Radovljica, kandidati za člane izvršnega 
odbora GK so: Janko Arh – PD Bohinjska Bistrica, Milan Černe – PD Nova Gorica, Drago Dretnik – PD 
Mežica, Anton Klinc – PD Oplotnica, Zoran Kos – PD Ruše, Marjan Kozmus – PD Laško, Aleš Požar – PD 
Postojna, Roman Resnik – PD Kamnik, Aleksander Ropret – PD Moravče, Ivan Rupnik – PD Cerkno.  
Predsednik DP je pojasnil potek volitev. Za vmesni čas, ko se čaka na preštevanje glasov pa je navzoče 
povabil k besedi. 
PZS Bojan Rotovnik se je zahvalil Janku Rabiču in vsem članom izvršnega odbora za opravljeno delo v 
štriletnem mandatu in hkrati veliko uspeha novi ekipi gospodarske komisije.  
Predsednik DP se je zahvalil Bojanu Rotovniku za uspešno vodenje PZS v dveh mandatih. 
Marjan Zupan, PD Kum Trbovlje je podal, da bi se morali potruditi, da bi bile tudi planinske koče 
upravičene do nepovratnih sredstev Ekosklada. Dodal je tudi, da je članstvo v društvu vse bolj staro in 
je to težava za delovanje društva in se sprašuje kakšna je starostna struktura članstva na ravni PZS. 
Jože Stanovnik je dodal, da se tudi vodniški kader v društvih vse bolj stara in precej vodnikov postaja 
neaktivnih bi bile potrebne aktivnosti, da se to izboljša. 
Valentin Rezar je predstavil, da društvo želi prenoviti tovorno žičnico in so iskali različne vire 
sredstev. Na Ekoskladu so jim odgovorili, da so kot eno društvo kadrovsko in finančno premajhni, če 
pa se združijo in da PZS kot garant stoji za takimi projekti, potem je lažje pridobiti sredstva. 



 
Danilo Škerbinek je predlagal, da je potrebno še več agitacije, da se promovira koče, še posebno za 
pridobitev družin, potrebujemo skupne nastope in sodelovanje. Nekatere koče niso planinski 
organizaciji več v ponos. Opazil je, da tri koče v zadnjem času niso več v upravljanju planinskih 
društev. Koč ni dobro puščati drugim in se moramo kot organizacija truditi, da koče ostanejo v 
upravljanju društev.  
Predsednik DP je dodal, da so člani IO GK ugotavljali, da je koč v Sloveniji zelo veliko, sploh v 
primerjavi s tujino in da je vprašanje, ali bi bilo kateremu objektu potrebno odvzeti status koče, glede 
na to, da nima več prave podobe planinske koče.  
Strokovni sodelavec je pojasnil stanje glede možnosti pridobivanja sredstev na javnih razpisih za 
planinske koče. Hkrati je pozval prisotne, da gospodarski komisiji pošiljajo informacije o investicijah in 
drugih načrtih planinskih koč, saj ima s tem komisija več možnosti za pridobivanje sredstev. 
 
Marjeta Bricl je podala poročilo verifikacijsko-volilne komisije in predstavila, kdo so izvoljeni 
kandidati za načelnika GK in člane izvršnega odbora GK. 
Valentin Rezar se je zahvalil za zaupanje in hkrati zahvalil prejšnji sestavi gospodarske komisije. 
Komisija se bo trudila izvesti zastavljen načrt. Za uspešno delo komisije pa je nujno, da sprotno 
pridobiva informacije s terena oz. društev s kočami.  
Janko Rabič je simbolično predal štafeto vodenja gospodarske komisije Valentinu Rezarju. 
 
Sklep 5-2018: Zbor gospodarjev potrjuje za načelnika gospodarske komisije Valentina Rezarja, PD 
Radovljica, člani izvršnega odbora GK pa so postali Janko Arh – PD Bohinjska Bistrica, Milan Černe – 
PD Nova Gorica, Drago Dretnik – PD Mežica, Anton Klinc – PD Oplotnica, Marjan Kozmus – PD 
Laško, Aleš Požar – PD Postojna, Roman Resnik – PD Kamnik, Ivan Rupnik – PD Cerkno. 
 
Predsednik DP se je vsem še enkrat zahvalil za udeležbo in zaželel srečno pot domov.  
 
Uradni del zbor je bil zaključen ob 15.00 uri. 

Zapisal: Dušan Prašnikar l.r. Predsednik delovnega predsedstva: Ivan Likar l.r. 

 

Overovatelja zapisnika:  

Roman Novak l.r. ,    Roman Resnik l.r. 
 

 

 

 

Priloge: 
- Poročilo verifikacijske komisije 

- Poročilo o delu GK PZS in delno finančno poročilo za leto 2017   

- Program dela in finančni načrt GK PZS za leto 2018 

- Okvirni program dela GK PZS za leto 2019 

 


